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a r m a n m e l i . i r

سومین نایب رئیس بانوان 
وزنه برداری هم رفتنی است؟

ایسنا: نایــب رئیس بـــانوان فدراسیون 
وزنه برداری مدتی است که بر سرکار خود 
حاضر نمی شود. مریم منظمی چند روزی 
است که بر سرکار خود حاضر نمی شود.  هفته 
گذشته جلسه ای در فدراسیون برگزار شد که 
گفته می شود در آن جلسه اختلاف نظرهایی 
در مورد وزنه برداری بانوان پیش آمد و پس 
از  آن، منظمی وسایل خود را جمع کرده و از 
فدراسیون رفته است. البته او هنوز به صورت 
رسمی هیچ استعفایی به فدراسیون نداده، 
اما در این مدت در فدراسیون هم حاضر نشده 
است. در صورتی که منظمی از فدراسیون 
وزنه برداری جدا شود، از زمان راه اندازی 
وزنه برداری زنان، سومین نایب رئیسی است 

که از فدراسیون جدا شده است. 

خارجازمستطیلسبز

 »کریس« در پایان  بازی 
به »کــورتوا« چه گفت؟

تیم ملی فـــوتبال پـــرتغال در مرحله 
یک هشتم نهایی شانزدهمین دوره مسابقات 
جام ملت های اروپا )یورو 2020( با قبول 
شکست یک بر صفر مقابل بلژیک از گردونه 
رقابت ها کنار رفت. شاگردان فرناندو سانتوس 
از جمله کریس رونالدو در نیمه دوم هرچه 
زدند به در بسته خورد تا مدافع عنوان قهرمانی 
وداع زودهنگامی از این رقابت ها داشته 
باشد. کریس که در این تورنمنت با رکورد 
109 گل زده علی دایی برابر شد و حالا با وی 
به طورمشترک رکورددار بهترین گلزن تاریخ 
در رده ملی است، پس از سوت پایان این بازی 
در حالی که به سمت تیبوکورتوا دروازه بان 
بلژیک می رفت به او گفت: »خوش شانس 
قصد  امروز  توپ  نیست؟  اینطور  بودید، 
نداشت وارد دروازه شود؟« و به آنها در ادامه 
مسابقات آرزوی موفقیت کرد و اظهارداشت 
»موفق باشی مرد!«. رونالدو که در پایان این 
بازی، بازوبند کاپیتانی اش را هم از فرط 
عصبانیت از بازویش درآورد و به زمین کوبید، 
با پنج گل زده همچنان بهترین گلزن این 

تورنمنت به شمار می رود. 

خـــبر

یادداشــت

به نظرم تیم تراکتور در شرایط سختی قرار گرفته است. 
هنوز استرس بین بازیکنان تراکتور وجود دارد. علاوه بر این، 
آنها  یکپارچگی خود را از دست داده اند و دیگر تیم یکدست 
سابق نیستند. معتقدم زمان خوبی برای استفاده از  تفکر جدید 
در تراکتور نبود. تراکتوری ها در بازی های لیگ قهرمانان آسیا  
سازمان  دفاعی خوبی داشتند و گل نخوردند؛ اما دوباره ساختار 
دفاعی آنها ازهم پاشیده شد. گردش توپ در وسط زمین تراکتور 
به خوبی صورت نمی گیرد و خلاقیت در ارسال پاس های عمقی 
در این تیم دیده نمی شود. من نمی دانم چه برسر تراکتور آمده 
است که به این صورت بازی می کند. به نظرم استرس و حواشی 
در تراکتور غالب شده  است و  ای کاش مدیران تراکتور تصمیم 
درستی  برای ۵ میلیون هوادار بگیرند. این تیم شرایط خوبی 
ندارد و به راحتی گل می خورد. از آن طرف هم در گلزنی دچار 
مشکل است. معتقدم تراکتور نیاز به تفکر حرفه ای جدید دارد. 
به نظرم بهتر است زنوزی به جای هزینه کردن برای جذب بازیکن 
مطرح و ستاره، یک مدیراجرایی قوی برای باشگاه  تراکتور به 
خدمت بگیرد تا ساختار تراکتور از ریشه درست شود. اتفاقات 
لحظه ای برای تراکتور  رخ می دهند. ما هم در سال 9۳ قهرمان 
شدیم، اما بعداز آن نتایج این تیم افتضاح شد. معتقدم باید 
ریشه یابی شود تا تراکتور مسیر هموار در فوتبال ایران داشته 
باشد. تراکتوری ها از اکنون باید به ثبات تاکتیکی برسند تا در 
مرحله بعدی لیگ قهرمانان آسیا بتوانند از حیثیت فوتبال ایران 
دفاع کنند. بازیکنان بزرگ نیاز به تفکرات بزرگ دارند. اشکان 
دژاگه و مسعود شجاعی بازیکنان بزرگی بودند، اما برای مدیریت 
آنها باید تفکر بزرگ در تراکتور وجود داشته باشد که این اتفاق 
رخ نداد. به نظرم کنار گذاشتن این 2 بازیکن به طرز بدی در 
تراکتور صورت گرفت. خطیبی برای اینکه تفکر خود را به 
بازیکنان القا کند، خیلی زود دست به تغییر زد و همین موضوع 
باعث پاشیدن تیم شد. اخباری با عملکرد خوبش نقش مهمی 
در صعود تراکتور به مرحله بعدی لیگ قهرمانان آسیا داشت؛ اما 
معلوم نیست چرا این دروازه بان از لیست بازیکنان تراکتور خط 
خورد؟ به نظرم نوع سیاست و مدیریت تراکتور اشتباه است که 
نمی تواند بازیکنان بزرگی همانند دژاگه و شجاعی را مدیریت 
کند. تیم تراکتور 100سال دیگر هم با این تفکر نمی تواند 
به جایی برسد و همیشه در حال تعویض مدیرعامل، سرمربی و 
بازیکن است. خطیبی امتحانش را در تراکتور پس داده و نحوه 
تعاملش با بازیکنان مشخص است. در حال حاضر می بینیم 
که هر روز با یکی از بازیکنان تراکتور  درگیر می شوند. به نظرم 
مدیران تراکتور تصمیم کوچه و بازاری برای تیم خود می گیرند و 
برخورد احساسی با مسائل دارند. آنها متوجه نیستند که تراکتور 

نام بزرگی دارد و از هواداران پرشوری برخوردار است.

اشتباهات در نوع مدیریت »تراکتور« 

    شگفتی یورو
اولین شگفتی بزرگ رقابت های یورو 2020 رقم خورد و 
برخلاف تصور، این تیم »چک« بود که موفق شد با دو گل تیم ملی 
هلند را مغلوب کرده و حریف دانمارک در مرحله یک چهارم 

نهایی این تورنمنت شود تا منتظر اتفاق های عجیب باشیم. 

        صعود بلژیک
شیاطین سرخ فوتبال اروپا با عبور از سد پرتغال و صعود 
به مرحله یک چهارم نهایی، حضور در جمع 8 تیم را تجربه 
خواهند کرد. آنها پیش از این در 3 تورنمنت معتبر ملی اخیر 

موفق به صعود به جمع 8 تیم نهایی شده بودند.

            تکل
در دیدار ذوب آهن و آلومینیوم اراک، پس از دفع توپ توسط 
سلیمان زاده، ذوبی ها اعتقاد به خطای پنالتی داشتند که تصویر 
نشان می دهد برخوردی بین کاپیتان آلومینیوم و مهاجم ذوب آهن 

صورت نگرفته و مدافع  جلوتر از او توپ را دفع کرده است.

ت
شــ

سنو
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حساسیت هفته های پایانی در تعیین قهرمان 
لیگ و یا مشخص شدن تیم های سقوط کننده 
باعث شده تا کار داوران نیز سخت باشد. تورج 
حق وردی کارشناس داوری کشورمان در این 

خصوص صحبت کرد. 
 دربــاره عـــملکرد تیـم داوری دیدار 

پرسپولیس با مس رفسنجان چه نظری دارید؟
دو اشتباه در این بازی از سوی داور اول رخ 
داد. در نیمه اول زاویه دید داور مناسب نبود و 
خطای مدافع مس روی مهاجم پرسپولیس را 
شبیه سازی شهریار مغانلو دانست و به او اخطار 
داد. در ادامه کمک داور به سرداور اطلاع داد چه 
اتفاقی رخ داده و داور به درستی خطای مدافع 
مس را در پشت محوطه جریمه اعلام کرد، اما 
باید او را با کارت قرمز جریمه می کرد و کارت 
زرد جریمه درستی نبود. در نیمه دوم گلی که 
پرسپولیس به ثمر رساند در نگاه اول آفساید 
بود اما در صحنه آهسته مشخص شد خطای 
آفساید رخ نداده است. البته این گل سالم نبود 
چون مهدی عبدی با دست توپ را کنترل کرد 
و داور در زاویه دید مناسبی نبود که خطای 
هند را اعلام کند و کمک وی هم تمرکزش را 
معطوف به آفساید کرد که مانع از آن شد تا 
متوجه خطای مهاجم پرسپولیس شود و برای 
همین ناسالم بودن گل نماینده تهران تشخیص 

داده نشد.
 در مورد قضاوت تـــیم داوری دیدار 

استقلال با گل گهر نظر شما چیست؟
 گل اول استقلال سالم بود و اعتراض علیرضا 
حقیقی به این خاطر بود که تصور کرد توپ اول 
را پیش از ورود به گل از دروازه خارج کرده و 
توپ دوم را با کمک پاهای خود مهار کرده که 
البته در مورد توپ دوم درست اعتراض می کرد 
اما توپ اول گل شد و استقلال گل سالمی زد. 
گادوین منشا در نیمه نخست خطایی روی 
محمدحسین مرادمند انجام داد که مستحق 
دریافت کارت زرد بود اما رفتار مدافع استقلال 
هم مناسب نبود و داور می بایست به این بازیکن 
هم اخطار می داد که این کار را انجام نداد و 
اعتراض بازیکنان گل گهر به داور درست بود. 
در ادامه دیدار استقلال با گل گهر هم داور یک 
خطای پنالتی برای نماینده سیرجان نگرفت که 
نباید مرتکب چنین اشتباهی می شد. مدافع 
استقلال روی مهاجم گل گهر خطا کرد و باردیگر 
زاویه دید غلط داور باعث شد تا نماینده تهران 

متضرر نشود و خطای پنالتی گل گهر گم شد.
 حساسیت قضاوت داوران در هفته های 

پایانی بیش از هفته های قبلی است!
 دیدارهای حساس هفته های پایانی باید 
توسط داوران باتجربه سوت زده شود. در 
داوری ها باید دقت بیشتری صورت بگیرد و 
به نظرم داورانی که در این هفته ها انتخاب 
می شوند باید ضریب دقت خود را افزایش دهند.

گفتوگو

فوتبالداخلی
تسنیم: با وجود اینکه تنها 48 ساعت به پایان مهلت 
باشگاه پرسپولیس برای پرداخت مطالبات کالدرون باقی 
مانده،  اما این باشگاه عملا هیچ راهکاری برای پرداخت طلب 
۵80 هزار دلاری )به علاوه ۵ درصد سود سالیانه( این مربی 
آرژانتینی ندارد و احتمالا تا چند روز آینده باید منتظر جریمه 
جدید پرسپولیس از سوی فیفا و احتمالا بسته شدن پنجره 
نقل و انتقالاتی و شاید هم جرائم دیگر از جمله کسر امتیاز 
بود. مدیران باشگاه پرسپولیس که در چند ماه گذشته مبلغ 
سنگینی را برای پرداخت مطالبات بودیمیر و دستمزد بازیکنان 
از منابع مختلف قرض کردند و با توجه به حجم بالای مبلغ 
قرض شده دیگر نمی توانند از این راه مطالبات کالدرون را فراهم 
کنند و در این شرایط تنها امید دارند فیفا مهلت بیشتری برای 
پرداخت مطالبات کالدرون در اختیار آنها قرار دهد. هیات مدیره 
پرسپولیس در روزهای گذشته جلساتی با کارگزار این باشگاه 
برای تعیین تکلیف همکاری طرفین در فصل آینده برگزار کرد 
که این جلسه نیز بدون خروجی خاصی به پایان رسیده است. 
پرسپولیسی ها امیدوارند با تعیین تکلیف وضعیت کارگزار برای 
فصل آینده، مبلغی را به عنوان پیش پرداخت از این شرکت یا 
اسپانسر جدید )در صورت فسخ قرارداد با کارگزار فعلی( دریافت 
و مشکل پرداخت مطالبات کالدرون و همچنین پرداختی به 
بازیکنان این تیم را حل کنند. اتفاقی که هنوز رخ نداده و تلاش 
سرخپوشان در این راه بی  نتیجه بوده است. باشگاه پرسپولیس 
علاوه بر طلب ۵80 هزار دلاری کالدرون، طبق رأی دادگاه عالی 
ورزش تا چهار روز آینده باید حدود 100 هزار دلار به خواکین، 
دستیار کالدرون پرداخت کند. این وضعیت در حالی است 
باشگاه پرسپولیس فعلا هیچ پولی ندارد و در یکی از بحرانی ترین 
شرایط چند سال اخیر گرفتار شده است. باید دید مدیران 

باشگاه برای فرار از این بحران چه اقدامی انجام خواهند داد.

 مهاجم فرانسوی تیم فوتبال بارسلونا در لیست خریدهای 
تابستانی منچسترسیتی قرار دارد. باشگاه منچسترسیتی که در 
پی جدایی سرخیو آگوئرو از این تیم در اندیشه پرکردن جای خالی 

این مهاجم آرژانتینی و تقویت خط حمله تیم 
تحت هدایت پپ گواردیولاست، به این منظور 
هــری کین از تاتنهام را در نظـــر دارد اما 

اگر به هردلیلی موفق بــه جــــذب این 
به  نشود،ســراغ  انگلیسی  مهاجم 
خدمت گرفتن آنــتوان گـریـزمان 
خواهد رفت. سایــت اسپــانیایی 
»تودو فیچاخــس« اســپانیا با 
انتشار این خبــر مدعی شـــد که 

مهاجم فرانسوی بارسلونا گزینه دوم 
منچسترسیتی بــرای تقویت خط حمله این 
تـــیـــم اســـت و در صورتی که در جذب 
هری کین به نتیجه نرسد، سراغ عملی کردن 

انتقال گریزمان به جمع شاگردان گواردیولا 
خواهد رفت. گریزمان ۳0 ساله که در تابستان 

2019 پس از پنج سال حضور در اتلتیکومادرید 
به بارسلونا پیوست، تاکنون در 99 بازی ۳۵ گل 
برای آبی واناری ها به ثمر رسانده است. او تا سال 

2024 با بارسلونا قرارداد دارد.

بینالملل

مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: فرهاد مجیدی مورد 
حمایت من و اعضای جدید هیات مدیره استقلال است و 

مطمئنا او هم به قراردادش با باشگاه پایبند خواهد بود.
 تغییر در هیات مدیره 

احــمد مــــددی در حاشیه مجمع عمومی فدراسیون 
پزشکی ورزشی درباره وضعیت این روزهای باشگاه استقلال 
اظهارداشت: مشکلات مالی همواره در استقلال وجود 

داشته و این مربوط به امسال، پارسال و یا دو سال 
گذشته نیست. حداقل با مطالعاتی که من انجام دادم 
در یکدهه اخیر استقلال همواره از مشکلات رنج 
برده است. وی افزود: با تغییراتی که در هیات مدیره 
صورت گرفت اعضا باهم هم قسم شدند که با تمام 

توان خود مشکلات را به حداقل برسانند.
 جدایی از مدیریت؟!

مدیرعامل باشگاه استقلال در پاسخ 
به این سوال که چرا از مدیریت این 
باشگاه کنار نمی رود، گـفت: صندلی 
استقلال صندلی خــدمت است و 
افتخار می کنم در خـدمت هواداران 
واقعی استقلال هـستم. حساب و 

کتاب های باشگاه هم روشن است و به زودی اسناد مالی 
باشگاه را منتشر می کنم تا هر عزیزی که آگاهانه یا ناآگاهانه 
اخبار را منعکس می کند یکبار برای همیشه این مسائل 
مرتفع شود. مددی ادامه داد: سوءمدیریت و عدم درست 
مدیریت همیشه باعث شده استقلال ضربه بخورد. اگر 
استقلال شفاف را می خواهیم باید بودجه مصوب داشته 
باشیم و به قول معروف به اندازه گلیم پایمان را 

دراز کنیم.
 بازیکنان  و کمیته انضباطی

وی در خصوص اینکه ظاهرا قرار بود 2 
بازیکن استقلال به کمیته انضباطی این 
باشگاه بروند، تصریح کرد: در این مورد یک 
سوءتفاهم پیش آمده بود که حل شد و 
مشکل خاصی وجود ندارد. مدیرعامل 
استقلال در خصوص اینکه 
آیا از مجیدی حمایت 
می کــنــد، گــفــت: 
مجیــدی صددرصد 
مورد حــمایت من و 
اعضای هـیات مدیره 

جدید است. او با ما قرارداد دارد و می دانم او به قراردادش 
پایبند است، ما هم از او حمایت کامل خواهیم کرد. چیزی که 
الان اتفاق افتاده مسائل مالی است ولی این مساله زودگذر 
است، ان شاءا... کادرفنی و بازیکنان با آرامش به کار خود 

ادامه می دهند.
 وضعیت بازیکنان 

مددی در خصوص اینکه آیا مهدی قائدی راهی تیم های 
خارجی می شود یا خیر عنوان کرد: قائدی پسر استقلال است 
و ما در خدمت او هستیم. او با ما قرارداد دارد و صحبتی از 
ترانسفر وی نیست. وی در خصوص دستیار فرهاد مجیدی 
عنوان کرد: قرارداد وی آماده است و برای او ارسال شده است. 
قرار است اصلاحاتش را انجام بدهد و برای ما ارسال کند، 
مشکلی با حضور این مربی نداریم و از او استقبال خواهیم 
کرد. مطمئنا او بارفنی تیم را در کنار مجیدی بالا خواهد برد. 
مددی همچنین  خبر احضار مظاهری، اسماعیلی و عارف 
غلامی به کمیته انضباطی  را تکذیب کرد و پیرامون تمدید 
قرارداد بازیکنان با جدایی مهدی عبدیان گفت: عزیزی 
گفته بود در مورد پرداختی ها روشنگری کنم. از اینجا 
اعلام می کنم از بدو ورود من دیاباته بیش از 400 هزار دلار 
دریافتی داشته است. میلیچ هم 168 دلار تاکنون دریافت 
کرده است. این بازیکن از برج 10 سال 98 هیچ پولی نگرفته 
است. وقتی برج 7 سال 99 به استقلال آمدم مطالبات این 
بازیکن را کم کم پرداخت کردم. وی افزود: تمدید قرارداد 
بازیکنان هم بستگی به نظر سرمربی استقلال دارد و منتظر 

هستیم تا ببینیم وی چه تصمیمی می گیرد.

احمد مددی، مدیرعامل باشگاه استقلال: 

از»مجیدی«کاملاحمایتمیکنم

رضا خیرخواه ســـرمـــربی تــیم ملی 
ژیمناستیک کشورمان، در خصوص قهرمانی 
کیخا و مدال برنز کهنی در جام جهانی قطر 
اظهارداشت: ورزشکاران ما کولاک کردند. 
بالاتر از اول شدن نداریم که کیخا توانست 
با بیشترین امتیاز قهرمان جهان شود. کهنی 
هم مقابل چند قهرمان المپیک نمایش 
زیبایی به اجرا گذاشت. دیـگر ورزشکارمان 
آسیب دیدگی جـــزئی داشـــت. البته او 
می خواست در مسابقه شرکت کند اما اجازه 
ندادم چرا که سلامتی او مهمتر بود. الفتی 

هم کار بزرگی کرد و قهرمان اخلاق شد. 
»خیرخواه« در خصوص اتفاقاتی که برای 
فدراسیون ژیمناستیک رخ داده، تصریح 
کرد: هر مسابقه ای که می خواستیم برویم، 
جو بدی به وجود می آوردند. ما تا روز آخر 
لیا اعزام می شویم  نمی دانستیم به استرا
یا خیر. برای جام جهانی قطر هم وزارت 
ورزش حتی دستی به سر بچه های ما نکشید. 
حتی کارشکنی کردند که ما به مسابقات 
کسب سهمیه نرویم. بعداز مدال هایی که 
در جام جهانی کسب کردیم، وزارت ورزش 

حتی یک پیام کوتاه تبریک نگفت. وی ادامه 
داد: پول فدراسیون را قطع کردند. در زمان 
گفتند  المپیک  سهمیه  کسب  مسابقات 
رئیس فدارسیون تایید صلاحیت نشده که 
همه اینها روی تیم تاثیر منفی می گذارد. 
نمی دانم این لجبازی ها برای چیست . آیا 
می خواهند رئیس فدراسیون برود؟ چون 
او یک زن است؟ موقع اعزام همیشه باید 
استرس داشته باشیم. سرمربی تیم ملی 
ژیمناستیک با اشاره به اینکه در این 4 سال 
جز استرس و اضطراب چیزی ندیده، تصریح 
کرد: خودم از این ورزش بیزار شدم و چیزی 
جز اضطراب ندیدم. سوال من از وزیر این 
است مگر فدراسیون ژیمناستیک برای این 

مملکت نیست؟ آیا نباید به اردو سر می زدند 
و کمک حال می شدند؟ چقدر من نقش بازی 
کنم؟ آیا قهرمانی و سومی جهان کم بود؟ چرا 
باید این مدال ها کمرنگ باشد؟ همه داوران 
و مربیان خارجی به ما تبریک گفتند اما در 
داخل حتی یک پیام تبریک نداشتیم. با این 
شرایط بازهم بچه های ما درخشیدند. وی 
ادامه داد: وزارت ورزش واقعا می خواهد به 
بچه های تیم ملی و ژیمناستیک ضربه بزند؟ 
مگر کسب 11 مدال در زمان مسابقات کسب 
سهمیه المپیک کم است؟  وی عنوان کرد: 
اینچه درگاهی را می خواهند بردارند چون 
در خط آنها نیست. کار آنها به ورزش ضربه 

زده است. 

»درگاهی«رامیخواهندبردارند...

آرمان ملی: در حالی که بعداز نتایج ضعیف تیم ملی با »ویلموتس«، 
»دراگان اسکوچیچ« توانست با شاگردانش جبران  مافات کند و راهی 
دوربعد شود، عزیزی خادم، رئیس فدراسیون تمدید قرارداد سرمربی 
فعلی تیم ملی را به هیات رئیسه فدراسیون سپرد و حالا این قرارداد تمدید 

شده است. 
 تصمیم  هیات رئیسه 

شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال پس از بازگشت 
به ایران با یک سوال مهم مواجه شد. شاید اولین مواجهه جدی رئیس 
فدراسیون فوتبال با خبرنگاران از زمان انتخابش تاکنون، همین مصاحبه 
سرپایی در فرودگاه مهرآباد بود که سوالات مهمی مطرح شد و تفکرات 
عزیزی خادم را نشان داد. وقتی رئیس فدراسیون فوتبال با سوالی درباره 
سرنوشت تیم ملی و ادامه همکاری با دراگان اسکوچیچ مواجه شد، گفت: 
»زحمات اسکوچیچ قابل تقدیر است، همینطور کادرفنی و بازیکنان. ما به 
سرمربی تیم ملی احترام می گذاریم و تا به امروز همه کنار هم بودیم. قطعا 

هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در این باره تصمیم گیری خواهد کرد.« 
 ناراحتی  »اسکو«

ماجرای پایان قرارداد دراگان اسکوچیچ با فدراسیون فوتبال و 
بحث تمدید قرارداد این مربی، فقط در مصاحبه عجیب عزیزی خادم 
که سرانجام به خبرنگاران نگفت آیا این قرارداد تمدید می شود یا نه 
پدیدار نشد؛ بلکه همه آنهایی که برای استقبال از کاروان تیم ملی به 
فرودگاه مهرآباد رفته بودند متوجه ناراحتی عجیب اسکوچیچ و چهره 
درهم او شدند. خبرگزاری ها در تشریح این مساله چنین نوشتند: 
اسکوچیچ سرمربی تیم ملی که قراردادش با فدراسیون فوتبال پس 
از اتمام مرحله انتخابی جام جهانی قطر به پایان رسیده است با چهره 

ناراحت فرودگاه مهرآباد را ترک کرد!

 ماجرای فامیل رئیس چه  بود؟
بیژن ذوالفقارنسب؛ مربی پیشین تیم ملی ایران درباره آینده 
نیمکت تیم ملی فوتبال ایران و بحث مهم ماندن یا رفتن دراگان 
اسکوچیچ صحبت کرد، وی  در بخشی از صحبت هایش گفت: »برای 
همه مربیان ایرانی احترام زیادی قائلم، ولی اگر قرار است با برکناری 
اسکوچیچ، فامیل آقای عزیزی خادم سرمربی تیم ملی شود، صددرصد 
اعتقاد دارم اسکوچیچ را حفظ کنند، چون در این صورت او می تواند 
بهترین مربی برای تیم ملی باشد« ذوالفقارنسب که در این گفت  وگو 
برخلاف جلال چراغپور موافق تغییر سرمربی تیم ملی بود، در بخش 
دیگری از صحبت هایش به موضوع برکناری »تومیسلاوایویچ« پیش 
از جام جهانی 1998 و اتفاقاتی که به حضور جلال طالبی ختم شد، 
پرداخت. او اظهارکرد: »بعداز برکناری »ایویچ« مربی ای را برای 
تیم ملی انتخاب کردند که در یکسال قبلش مربی تیم پینگ پنگ هم 
نبود.« با توجه به اشاره ذوالفقارنسب به تغییر سرمربی کنونی تیم ملی 
و صحبت از حضور فامیلِ عزیزی خادم، خبرنگار »تسنیم« با این 
پیشکسوت فوتبال ایران و البته مربی پیشین تیم ملی تماس گرفت که 
او اینطور توضیح داد: منظور من این بود که فدراسیون فوتبال باید میز 
مذاکره فوتبال داشته باشد و 6،  7 خبره فوتبالی را دعوت کند تا آنها 
در قالب کمیته فنی تصمیم بگیرند. این افراد باید بین ۳0 تا ۵0 سال 
سن داشته، از پیشینه خوبی در فوتبال برخوردار باشند و مربیان دنیا را 
به خوبی بشناسند. وی در ادامه اشاره کرد: در حال حاضر مربیان بزرگ 
و حرفه  ای در دنیا حضور دارند که آرزو دارند با تیمی به جام جهانی 
بروند. منظور من از آن حرف این نبود که واقعا فردی که فامیل و 
آشنای عزیزی خادم به حساب می آید، قرار است سرمربی تیم ملی شود. 
من فقط واهمه دارم که دو یا سه ایجنت یا خبرنگارنما را به فدراسیون 

بیاورند تا آنها برای انتخاب سرمربی تیم ملی تصمیم بگیرند. فدراسیون 
فوتبال باید کمیته فنی با حضور افرادی که مقبولیت دارند را تشکیل 

بدهد تا آنها باهم بحث کنند و به نتیجه برسند.
 ادامه  همکاری

به گزارش سایت فدراسیون فوتبال ایران، شهاب الدین عزیزی خادم 
گفت: فدراسیون فوتبال با سرمربی تیم ملی تا پایان مرحله دوم 
مقدماتی جام جهانی به توافق مشترک رسید. رئیس فدراسیون فوتبال 
افزود: قرار شد بعد از قرعه کشی مرحله دوم، برنامه ریزی مناسبی برای 
این مرحله صورت گیرد و فدراسیون فوتبال همه امکانات لازم برای 
آماده سازی تیم ملی و حضور پرقدرت در مرحله دوم را در دستور کار 
قرار خواهد داد. مراسم قرعه کشی مرحله نهایی انتخابی جام جهانی 
2022 قطر روز 10 تیرماه در کوالالامپورمالزی برگزار می شود و 

تیم ملی فوتبال ایران یکی از 12 تیم حاضر در این مرحله است.
 نظر  جلالی

مجید جلالی در خصوص تصمیم فدراسیون فوتبال برای ادامه 
همکاری با دراگان اسکوچیچ اظهارداشت: حتما فدراسیون فوتبال 
داده هایی در اختیار داشته که این موضوع را تا امروز ادامه داده 
است. وی افزود: اگر به جمع بندی رسیدند که مربی خارجی بیاورند 
حتما اسکوچیچ بهتر بوده و شاید هم می توانستند از مربیان خودمان 
استفاده کنند. سرمربی اسبق تیم ملی جوانان کشورمان عنوان کرد: 
ما در این سال ها به اندازه کافی برای دیگران مربی سازی کرده ایم 
ای کاش برای خودمان هم این کار را انجام می دادیم بعداز انقلاب یادم 
می آید از آقای حشمت مهاجرانی استفاده کردیم و مسیر موفقیت را 
ادامه دادیم. وی خاطرنشان کرد: من در مورد افراد صحبت نمی کنم 
و دوست ندارم در مورد شخص سرمربی تیم ملی چیزی بگویم چون 
متاسفانه آنقدر فضا را دوقطبی می کنند که هر فردی با اظهاراتش 
وارد جناحی شود اما نظر شخصی من همین مطالبی بود که عنوان 

کردم.
 حضور  علی  دایی؟

حسین چرخابی، کارشناس فوتبال درباره ماندنی شدن »اسکو« 
در تیم ملی، گفت: تصمیم درستی گرفته شده است. وقتی یک مربی 
موفق عمل می کند دلیلی برای تغییر وجود ندارد. مربی قبلی تیم ملی 
)ویلموتس( ما را به اما و اگر انداخت. ولی اسکوچیچ با حداکثر امتیاز 
تیم را به مرحله بعد برد. آیا فدراسیون در صورت جدایی اسکوچیچ 
می توانست تضمین دهد که تیم از این مرحله صعود می کند؟ چرخابی 
درباره اینکه آیا اضافه شدن یک دستیار خارجی می تواند به اسکوچیچ 
کمک کند، یادآور شد: مربیان ایرانی خیلی خوبی داریم و تیم ملی 
می تواند از سرمربیان شاغل در لیگ هم در کنار اسکوچیچ استفاده 
کند. اکنون تیم ملی دستیاران خوبی دارد، کریم باقری و وحید 
هاشمیان خیلی خوب هستند و فکر می کنم از بین سرمربیان لیگ برتر 
یک دستیار دیگر نیز می تواند به تیم ملی اضافه شود. وی تصریح کرد: 
علی دایی را باید به هر بهانه ای مثل مدیرفنی به تیم ملی بیاوریم چرا که 
قطعا به نفع تیم خواهد کرد. تیم ملی از حضور باقری سود برد و حضور 

فردی مثل علی دایی نیز صددرصد مفید خواهد بود.

تورج  حق وردی: 
 داورها ضریب 

 دقت خود 
پس از توافق با »عزیزی خادم«  و با اعلام فدراسیون فوتبال ؛را   افزایش دهند

»اسـکوچیچ«  در تـیم ملی ماندنی شد
فرشیدطالبی

کارشناس  فوتبال  


